
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Børne- og socialministeren

Dato: 29. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål I

Vil ministrene redegøre for, hvordan regeringen agter at sørge for, at endnu flere borgere

med handicap får tilknytning til arbejdsmarkedet eller får en uddannelse, når mange kom-

muner tilsyneladende har fået en praksis, som betyder, at det er blevet sværere at få til-

delt tilstrækkelig hjælp i form af BPA-ordninger? Vil ministrene desuden redegøre for,

hvordan den aktuelle kommunale praksis med mindre BPA-hjælp til handicappede borge-

re hænger sammen med regeringens ambition om at få flere borgere i uddannelse eller

ud på arbejdsmarkedet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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